
Gårdlaug-bestyrelsesmøde 24/11 2020 kl. 19 – 20.30

Tilstede: Hege, Joachim, Francis, Signe og Lis

Dagsorden:

1. Godkendelse af sidste referat

2. Den fremtidige drift af varmecentralen (Udsat fra sidste møde)

3. Nyt fra haverne (Udsat fra sidste møde)

4. Port/dør til Damperens legeplads bliver låst og forhindrer 

adgang for karréens beboere.

5. Opfølgning på punkt fra gårdlaugsmøde d. 6/10 vedr. 

storskrald i gården ved Istedgade 40.

6. Steffens kontrakt. Punkt til afstemning.

7. Plan for nye indkøb af maskiner til vaskeriet. + Udskift af router 

i vaskeri til kr.1850,-

8. Ophelia. Beskæring af beplantning. Andet underlag end grus?!

9. Status på økonomien for 2020 og forventninger til 2021. 

10.Eventuelt 

Referat:

Ad.1

Referatet er godkendt.



Ad.2

Hege skriver til Allan og beder ham om at skriver, hvordan en 

overførsel til Steffen kunne foregår. Endvidere vil vi gerne vide, 

hvad der kan være de største udfordringer i varmelaughet.

Ad.3

Ikke meget nyt at tilføje.

Ad.4

Lis har kontaktet den ene institution, og de har ikke nogen nøgle til 

den låste dør. Joachim går videre med at få sat en chip-læser på 

den næste port, Hege kontakter den pædagogiske leder i 

Damperen. Vi vil også få sat en chip-læser på den nu låste dør.

Ad.5

Der er ingen særaftale om, at Istedgade 40 kan stille deres 

storskrald frit i gården. Hege har bedt administrator om at informere 

beboerne om, at de ikke må stille storskrald i gården med stedet 

skal placere det i storskraldsrummet. Signe sætter sedler med info 

op.

Ad.6

Forslaget til den nye serviceaftale mellem gårdlauget og Steffen er 

enstemmigt vedtaget. Hege sender den videre til vores 

administrator.

Ad.7

Efter nytår udarbejder vi en plan, hvordan maskinerne i vaskeriet 

skal udskiftes. Francis bestiller en ny router hos Miele til vaskeriet.



Ad.8

Francis kontakter Carsten og taler med ham. Vi er enige op, at vi 

ikke skal have beskåret for meget og, at vi gerne vil have en god 

biodiversitet/insekthoteller. 

Ad.9

Hefe og Lis tager ud til Peter (administrator) og får et kig på 

økonomien.

Ad.10

- Joachim orienterer, at vi skal være opmærksomme på, at 

beboerhuset også har et underskud til næste år grundet Corona. De 

skal derfor have et tilskud igen.

- Joachim informere gårdlauget, når der er kommet styr på 

elevatoren.

Næste møde i Gårdlauget er 18.01.21. kl.19:00-20:30

 
 


